
Nieuwsbrief December 2018 
 

1 

 
Hof van Twente 

Beste leden en sympathisanten, 
 
   Voor u ligt de derde nieuwsbrief 
   van dit jaar. We kijken terug op 
   de behaalde resultaten in het  
   derde en vierde kwartaal  
   gevolgd door nieuws uit de  
   fractie.  
Verder stellen Steven Radstake en Pieter Terlouw, 
steunfractieleden, zich voor en lichten hun portefeuilles 
toe. Bert Eggink, coördinator van de steunfractie, 
beschrijft het belang van fairtrade vanuit de 
GroenLinksvisie. In een artikel en radio-interview licht ik 
het standpunt van GroenLinks ten aanzien van 
kernenergie toe. 
 
Zoals u weet staan volgend jaar de Provinciale 
Statenverkiezingen gepland. In deze nieuwsbrief is de 
definitieve Top 13 verkiesbare kandidaten opgenomen.  
Ik heb mij kandidaat gesteld en ben geplaatst op de 
dertiende plek. Mijn motivatie voor kandidaatstelling 
vindt u in deze nieuwsbrief.  
 
In april van dit jaar heeft de eerste Algemene Leden 
Vergadering plaats gevonden. De tweede vergadering 
staat gepland in december. Meer informatie hierover 
vindt u aan het einde van deze nieuwsbrief.  

 
Opnieuw doe ik graag de oproep voor nieuwe leden 
voor de steunfractie en het bestuur. Om als GroenLinks 
in de Hof van Twente te kunnen blijven bestaan en de 
partij en vereniging te kunnen opbouwen hebben we 
dringend mensen nodig die zich hiervoor willen 
inzetten. Want: zonder vrijwilligers geen bestuur en 
geen vereniging. 
 
Heeft u belangstelling of wilt u een informatief gesprek 
over de inhoud van het raads- of bestuurswerk? Bel of 
mail ons:  06 – 13 06 34 29 / bestuurglhvt@gmail.com  
 
Mocht u vragen, suggesties, op- of aanmerkingen 
hebben of wilt u gewoon een bijdrage aanleveren voor 
de Nieuwsbrief, ik zie uw reactie graag tegemoet.  
 
Met vriendelijke groet, 
Verone Meengs-de Vries                                                                                                                     
Voorzitter 
 
 

 
  
 

 
 
 
 
 
 
 
Zichtbaar en herkenbaar, lokaal en regionaal                
In de afgelopen maanden heeft de GroenLinks-fractie in 
de raad, lokale en regionale pers aandacht gevraagd 
voor onder meer de volgende onderwerpen. 
                                                                                          
November 2018                                                                                   
Jongeren (in de) raad, column William Sanchez 
Hofweekblad woensdag 21 november 2018 
Raad van Stoer. Onder dit initiatief ga ik (William 
Sanchez) op persoonlijke titel creatieve bijeenkomsten 
houden waarin jongeren gevraagd en ongevraagd 
advies geven over onderwerpen die hun aangaan. De 
adviezen worden gevat in creatieve en inspirerende 
vormen die hun beleving weergeven. De Jongerenraad 
is er niet alleen van of voor het College. Ook de 
Gemeenteraad is gebaat bij direct contact met deze 
jongeren. De jeugd heeft de toekomst. Kinderen maken 
het verschil. 
 
GroenLinks vraagt naar 100% duurzame inkoop en 
aanbesteding, persbericht Hofweekblad woensdag 14 
november 2018 
Binnen afzienbare tijd zal gemeente Hof van Twente het 
predicaat ‘fairtrade gemeente’ gaan verwerven. 
GroenLinks wil weten hoe de praktijk van de 100% 
duurzame inkoop en aanbesteding uitpakt en vraagt het 
College daarover een overzicht over 2017 te 
verschaffen. Ook wordt gevraagd wanneer het manifest 
Maatschappelijk Verantwoord Inkopen zal worden 
ondertekend. 
 
Meer zeggenschap nodig in uitvoering (jeugd) zorg en 
bijstand, persbericht  Hofweekblad woensdag 7 
november 2018                                                                      
Afgelopen jaar stelde GroenLinks vragen aan het 
College over het functioneren van de cliëntparticipatie 
in de WMO, Participatie- en Jeugdwet. Uit de 
antwoorden van het College op de vragen van 
GroenLinks blijkt dat het veel beter kan met de 
cliëntparticipatie in het sociale domein. In de 
omringende gemeenten functioneert wel een brede 
cliëntenraad als een gelijkwaardige partner van de 
gemeente. De huidige klankbordgroep is geen 
adviesraad die gevraagd en ongevraagd advies 
uitbrengt.  
 

GROENLINKS 
Hof van Twente 
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Verone Meengs kandidaat voor Provinciale Staten, 
persbericht Hofweekblad woensdag 7 november 2018 
De provinciale ledenvergadering van GroenLinks in 
Nijverdal afgelopen zaterdag 3 november heeft Verone 
Meengs-de Vries uit Goor gekozen als kandidaat voor 
de Provinciale Statenverkiezingen op 20 maart 2019. 
Tijdens deze geanimeerde bijeenkomst waaraan 79 
leden deelnamen werd ook het GroenLinks programma 
voor de provincie vastgesteld. Milieu, klimaat, natuur 
en landschap zijn daarin hoofdpunten naast 
dierenwelzijn, openbaar vervoer, bevordering van 
gezondheid en verduurzaming in al zijn facetten. 
      
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Oktober 2018                                                                                
Verandering in de zorg begint bij persoonlijke 
verhalen, persbericht Hofweekblad woensdag 24 
oktober                                                                                 
Het voorstel van het College om, in het kader van 
cliëntenparticipatie, drie jaar door te gaan met het 
huidige experiment van een ‘klankbordgroep’ is door de 
Raad afgewezen. Het College en de Raad gaan in 
gesprek om de inspraak van burgers op het gebied van 
WMO, Jeugdzorg en Participatiewet anders te regelen. 
Cliëntenparticipatie betekent het betrekken van 
cliënten, familie en verwanten bij beleidsontwikkeling 
en vernieuwingen. GroenLinks denkt dat de zorg beter 
wordt als mensen die het zelf meemaken hun positieve 
en negatieve ervaringen kunnen vertellen.  
 
Ruim baan voor hemelwater, tweede persbericht 
Hofweekblad woensdag 24 oktober 
Klimaatexperts verwachten dat perioden van droogte    
- zoals de zomer van 2018 - vaker voor gaan komen, 
afgewisseld met extremere neerslag op andere 
momenten. Water besparing en –opvang is daarom 
noodzakelijk. GroenLinks heeft het College vragen 
gesteld over de noodzaak verdere verstening van onze 
bebouwde omgeving te voorkomen, openbare ruimten 
te verduurzamen en bewonersinitiatieven voor de 
operatie Steenbreek te ondersteunen.  
 

Saamhorigheid en vertrouwen, persbericht  
Hofweekblad woensdag 10 oktober 
De weg is vrijgemaakt om 44 hectare aan zonneparken 
te realiseren. Nu is het tijd om de kansen van 
burgerparticipatie in windenergieparken handen en 
voeten te geven. Gaan inwoners van de Hof van Twente 
participeren in (kleinschalige) windprojecten? Weinigen 
vinden het fraai, maar allen hebben er baat bij. Uit de 
opbrengsten kunnen wellicht belangrijke voorzieningen 
en diensten in de kernen worden betaald.   
 
Ruim baan voor hemelwater, eerste persbericht 
Hofweekblad woensdag 3 oktober 
GroenLinks en D66 willen dat er door de gemeente 
concrete stappen worden gezet om onze leefomgeving 
aan te passen aan het veranderende klimaat. 
Tegengaan van verstening en bevorderen van 
vergroening door onder andere minder stenen en meer 
planten in de tuin, meer groene daken en regentonnen. 
GroenLinks verwacht een proactieve rol van het College 
in het bevorderen van klimaatmaatregelen en regie op 
een klimaatadaptatieplan voor de hele gemeente.  
 
 
September 2018                                                                          
GroenLinks zoekt extra mensen, oproep Hofweekblad 
woensdag 26 september                                                        
GroenLinks zoekt naar mensen die de partij willen 
komen versterken, in de steunfractie en het bestuur. 
 
Maak Hof van Twente Kinderpardongemeente, 
persbericht Hofweekblad woensdag 26 september 
Een op initiatief van GroenLinks ingediende motie, 
samen met alle andere fracties behalve de VVD, is door 
de Raad op 18 september met grote meerderheid 
aangenomen. Hof van Twente sluit zich aan bij de 42 
gemeenten die een verruiming van het Kinderpardon 
bepleiten. De regering wil namelijk niets doen voor de 
400 kinderen die langer dan 5 jaar in Nederland wonen. 
Zij komen nog steeds niet in aanmerking voor een 
verblijfsvergunning.  
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GroenLinks komt met nieuwe acties, persbericht 
Hofweekblad woensdag 19 september 
 
Terugblik op de acties die GroenLinks in het tweede 
kwartaal heeft ondernomen, bijvoorbeeld: 

 het aan de orde stellen van de dringende 
uitvoering van het Kinderpardon 

 intrekking van het plan om 
arbeidsgehandicapten onder het minimumloon 
te gaan betalen  

 het initiatief om als raad na te gaan hoe de 
burgerparticipatie bij de voorbereiding van 
besluiten in alle sectoren is geregeld 

 en GroenLinks heeft het College gevraagd naar 
het functioneren van de cliëntenraden in de 
zorg en sociale sector waaronder de jeugdzorg 
 

 
GroenLinks komt met nieuwe acties, te weten: 

 het lidmaatschap aan Stichting Urgente Noden 
als sluitstuk van het armoedebeleid 

 de psychosociale problematiek van 
vluchtelingen en het beter op maat toe leiden 
naar opleiding en werk 

 ook gaat GroenLinks actie ondernemen om de 
snelheid van verduurzamen in de Hof op te 
voeren 

 om het verduurzamingsproces een impuls te 
geven, stelt GroenLinks voor om een 
techniekplek voor kinderen in te richten 

 een ander onderwerp waarop GroenLinks actie 
gaat ondernemen is de voorbeeldfunctie van 
de gemeente bij duurzaam inkopen en 
fairtrade 

 
 
 
                                                            
 
 
 

Nieuws uit de fractie    
                                                      
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beste leden, 
 
Met het Sinterklaasfeest in het vooruitzicht breekt ook 
gelijk het moment om terug te blikken naar de 
afgelopen maanden. Ik kan niet anders zeggen dat de 
weken zijn snel voorbijgevlogen. Het raadswerk bestaat 
niet alleen maar uit de raadsvergaderingen. Het echte 
werk zit tussen de vergaderingen in!  
 
Bij deze wil ik mijn steunfractieleden bedanken voor 
hun toewijding om mee te gaan op werkbezoek, de 
avondvullende fractievergaderingen en de morele steun 
die ik ervaar wanneer ze bij de raadsvergadering 
aanwezig zijn. 
 
Het werk zit tussen de vergaderingen in. In de 
afgelopen 2 maanden heb ik net zo veel e-mails en 
verzoeken ontvangen als in het eerste half jaar. Waar 
mogelijk heb ik ze persoonlijk antwoord gegeven. 
Afhankelijk van de vraag, maak ik er dankbaar gebruik 
van om mijn inbreng in de raad kleur te geven. Soms 
lukt het om extra aandacht te vragen voor bepaalde 
vragen zoals bij de programmabegroting waar we 
gevolgen van droogte en klimaatverandering 
aangekaart hebben.  
 
Wij hebben laten zien dat GroenLinks een aanjagende 
functie vervult! 
 
Op 12 december hebben wij onze kerstborrel. Ik hoop 
jullie daar te spreken en te horen hoe wij in 2019 via de 
gemeenteraad aandacht kunnen vragen voor jullie 
zorgen en wensen. Laat uw stem horen, uw mening 
telt! 
 
William Sanchez 
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Aan het woord: Bert Eggink, coördinator Steunfractie  
 
Hof van Twente wordt  Fairtrade gemeente 

Binnenkort gaat de gemeente Hof 
van Twente het predicaat 
“Fairtrade gemeente “  
verwerven. Dat wil zeggen dat de 
gemeenteorganisatie en een 
vastgelegd aantal  bedrijven en 
instellingen in de Hof van Twente 
aan een aantal fairtrade criteria 
voldoen.  

 
Fairtrade staat voor een eerlijk loon voor kleine boeren 
en bedrijven ( in verre landen) die producten leveren 
zoals koffie, thee en bananen, maar ook allerlei non 
food artikelen.  
 
Sinds de zeventiger jaren worden die producten 
verkocht in de wereldwinkels, die destijds begonnen als 
verkoop gecombineerd met voorlichting over 
ontwikkelingssamenwerking. Dat was toen een flinke 
stap vooruit als je het afzet tegen de charitatieve acties 
tot dan toe voor de missie ( katholiek) en de zending 
(protestants). Op de lagere school vroeger moest ik 
zilverpapier en sigarenbandjes sparen voor de kinderen 
in Afrika. Met fairtrade en het keurmerk Max Havelaar 
zijn we intussen dus wat stappen verder gekomen op de 
weg naar een eerlijke wereld.  
 
Fairtrade garandeert een eerlijke prijs voor de 
producenten zodat er ook een eerlijk loon verdiend 
wordt en de kinderen naar school kunnen en niet 
hoeven te werken voor het familie inkomen. Fairtrade 
producten worden meer en meer verkocht in 
supermarkten, cadeauwinkels  en kledingzaken . Textiel 
is een moeizame kwestie wat fairtrade betreft omdat 
de productieketen erg lang is en verloopt via lage 
lonenlanden zoals Bangladesh en Myanmar.  
 
In de Hof van Twente werkt een groep vrijwilligers , de  
Kerngroep Fairtrade,  er hard aan om de gemeente 
fairtrade gemeente te laten worden, waarmee Hof van 
Twente de vierde fairtrade gemeente in Overijssel zal 
worden. Naar verwachting zal de landelijke jury eind 
maart 2019 de titel komen uitreiken en kunnen de 
fairtradegemeenteborden aan de invalswegen geplaatst 
worden. Overigens zijn er ook al 2 fairtrade provincies: 
Utrecht en Friesland. Overijssel hobbelt daar dus wat 
achteraan.  
 
 
 

Uiteraard juicht GroenLinks deze ontwikkeling van harte 
toe! Dat was dan ook reden om een aantal vragen aan 
het College te stellen over de praktijk van de 100 % 
duurzame inkoop die sinds 2015 verplicht is en 
waarvoor het College in 2013 heeft getekend. Daarbij 
spelen keurmerken een rol, maar ook social return on 
investment (SROI)bij aanbestedingen, de zogenaamde 
5% regeling: 5% mensen in dienst met een 
arbeidshandicap. En ook de keuze voor duurzame IT 
oplossingen, liefst op basis van open source techniek. 
Helaas alvast één voorbeeld dat niet klopt: Raadsleden 
gebruiken een Apple laptop: dat is geen open source 
apparaat integendeel!  
 
Daarnaast is er nu Maatschappelijk Verantwoord 
Inkopen. Tot nu toe ondertekenden 74 gemeenten het 
manifest Maatschappelijk Verantwoord Inkopen, met 
als doel de publieke inkoopkracht en 
opdrachtgeverschap te versterken. Gemeenten hebben 
van alle overheden het grootste aandeel in de publieke 
bestedingen: € 27 miljard per jaar aan producten en 
diensten. Maatschappelijk verantwoord inkopen houdt 
direct verband met de VN  Sustainable Development 
Goal 12: duurzame productie en consumptie. Eisen bij 
aanbestedingen kunnen bijdragen aan de transitie naar 
een circulaire economie, het voorkomen van 
schendingen van mensenrechten in de (internationale) 
productieketen en het bevorderen van goede 
arbeidsomstandigheden in toeleveringslanden. Het 
stellen van deze eisen jaagt ook innovatie bij bedrijven 
aan. Het College van gemeente Hof van Twente heeft 
dit manifest nog niet ondertekend, maar geeft wel aan 
de circulaire economie te willen bevorderen.   
 
GroenLinks wil graag weten hoe de praktijk van de 
100% duurzame inkoop en aanbesteding uitpakt en 
vraagt het College daarover een overzicht over 2017 te 
verschaffen. En ook wanneer het manifest 
Maatschappelijk Verantwoord Inkopen zal worden 
ondertekend.  
 
Door deze duurzame ontwikkelingen komen er  ook 
mogelijkheden om die vorm van sociale verduurzaming 
te steunen. Om een voorbeeld te geven: In Goor zijn de 
Reggehof, de Zon en de Smidse fairtrade Horeca 
gelegenheden geworden. Ook is er een mogelijkheid  
voor instellingen zoals kerken en scholen om de titel 
fairtrade te verwerven. Daarnaast wordt er nagedacht 
over andere concrete activiteiten en mogelijkheden om 
het wereldburgerschap in de Hof van Twente meer 
inhoud te geven. Wie heeft er ideeën?  
“Iedereen is van de wereld, de wereld is van iedereen” 
 
Bert Eggink egginkbert@gmail.com /   06-12042174            
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Aan het woord: Steven Radstake, steunfractielid 
Portefeuille Zorg & Welzijn 
 
Zorg en welzijn in de Hof van Twente. 
    
   Hoofdstuk 4 van het landelijke  
   partijprogramma van  
   GroenLinks draagt als titel  
   “Moderne solidariteit”;  
   hoofdstuk 4 gaat over de zorg. 
 
 
In het verkiezingsprogramma van de afdeling de Hof 
van Twente wordt in het deel over zorg en welzijn 
gesproken over “Duurzaam voor elkaar zorgen”.  
Voor mij, lid van de steunfractie met als voornaamste 
aandachtspunt zorg en welzijn, zijn het streven naar 
meer solidariteit in de samenleving en het versterken 
van de zorgzaamheid voor elkaar zeer belangrijke 
waarden. 
 
Naar mijn mening wordt onze huidige maatschappij 
onder meer gekenmerkt door toenemende 
individualisering, verschraling van de zorg en door het 
neoliberalisme geïnspireerd winstbejag. Jesse Klaver* 
spreekt in dit verband over economisme, ook binnen de 
zorg. Hij bedoelt daarmee dat in de zorg meer gekeken 
wordt naar de kosten en de beheersing daarvan dan 
naar de beoogde kwaliteit van zorg.  
 
In de diverse landelijke, provinciale en gemeentelijke 
programma’s van Groen Links worden zeer diverse 
standpunten op het terrein van zorg en welzijn naar 
voren gebracht. Het is in dit kader ondoenlijk ze 
uitputtend te vermelden. Zie daarvoor de 
verkiezingsprogramma’s. In het onderstaande beperk ik 
mij tot een aantal belangrijke thema’s die genoemd 
worden in de Programmabegroting 2018 van de 
gemeente Hof van Twente*  
 
In het visieblad worden uitgangspunten voor het beleid 
op het terrein van zorg en welzijn genoemd. Zonder 
enige twijfel bewonderingswaardige en inspirerende 
uitgangspunten. Maar papier is geduldig.                      
Wat komt er van terecht? Naar mijn mening is het een 
essentiële taak van de gemeenteraad om kritisch te 
kijken naar wat er daadwerkelijk terecht komt van de 
beleidsvoornemens. 
 
Zo wordt als kern van de WMO genoemd:                      
meedoen door iedereen, eigen verantwoordelijkheid, 
zelfredzaamheid en indien niet of minder goed mogelijk 
ondersteuning door de gemeente.                                      
 

Eigen verantwoordelijkheid en zelfredzaamheid zou ook 
kunnen betekenen dat je het allemaal maar zelf moet 
oplossen. Op het terrein van het algemeen 
welzijnsbeleid wordt gesteld dat bewoners optimale 
kansen moeten krijgen zich te ontplooien.  
 
In 2019 worden concrete acties uitgezet.                
Welke? Op het terrein van de maatschappelijke 
ondersteuning: bewoners ondersteunen in 
zelfredzaamheid en deelname aan de maatschappij. 
Wederom wordt daarbij een beroep gedaan op de 
eigen verantwoordelijkheid, de eigen kracht en de 
sociale omgeving van mensen. Maar hoe gaat dat dan 
met (grote) groepen zeer kwetsbare, kansarme mensen 
(psychiatrische patiënten, mensen met een 
verstandelijke beperking, vluchtelingen)?  
 
In de loop van 2019 worden de contracten met 
aanbieders van maatwerkvoorzieningen afgesloten.             
Ik ben heel benieuwd hoe dat zal gaan.  
 
Bovenstaande stipt slechts een beperkt aantal 
problemen aan. Er is zo veel meer: de jeugdzorg, de 
opvang van personen met verward gedrag. 
Daadwerkelijke participatie door bewoners (ook 
jongeren!). En wat te denken van de (on)mogelijkheden 
van preventie en vroegdetectie?  
• Jesse Klaver: De mythe van het economisme, 
pleidooi voor nieuw idealisme. De bezige bij, 
Amsterdam/Antwerpen, 2015)\ 
• Gemeente Hof van Twente, programma 
begroting 2018 (programma 5, Sociaal domein, 
visieblad). 
 
Steven Radstake 
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Aan het woord: Pieter Terlouw, steunfractielid 
Portefeuille Zorg & Welzijn, Financiën 
 
Mijn naam is Pieter Terlouw, 67 jaar, en lid van de 
steunfractie van Groen Links.  
 
Eigenlijk behoor ik mijn hele leven lang  tot de linkerkant 
van de PvdA, en heb dan ook met enkele 
uitzonderingen die partij gesteund. Echter tijdens en na 
het kabinet Rutte II was het voor mij onmogelijk om nog 
het sociale karakter van de PvdA uit te leggen.  
   
En dus lag een overstap naar Groen Links voor de hand 
(dat waren namelijk de uitzonderingen in mijn 
stemgedrag). Daarenboven is duurzaamheid bij GL een 
essentieel thema. 
 
Mijn portefeuille in de steunfractie is financiën. 
Daarnaast gaat mijn belangstelling uit naar het sociale 
domein. Ik ben gehandicapt, heb maar 1 been, en dus 
zelf ook met de WMO te maken. Daarnaast ken ik ook 
armoede (uit mijn jeugd) en relatieve rijkdom nu. 
 
Zoals zo vaak gaat het om geld in het sociale domein. 
Veel gemeenten worstelen nu met een fiks tekort, 
omdat de jeugdzorg veel meer kost dan dat er door het 
rijk wordt betaald. Op dit moment doet men daar 
landelijk onderzoek naar. Ik ga, veel te gewaagd, de 
uitkomsten van dat onderzoek hieronder voorspellen. 
 
De jeugdzorg is overgedragen aan de gemeenten met 
een korting van 25% (veronderstelling was dat de 
gemeenten het veel efficiënter zouden kunnen). 
Uitkomst van het onderzoek: Die korting was te groot. 
Men heeft bij de overdracht een ijkpunt gekozen (er zijn 
een x aantal jongeren, die voor jeugdzorg in aanmerking 
komen; x is het ijkpunt). Uitkomst van het onderzoek:  
In sommige gemeenten is x te laag gekozen, in sommige 
ongeveer goed en in enkele te hoog. Niet de gemeente 
bepaalt of iemand voor jeugdzorg in aanmerking komt, 
maar hulpverleners. Wie betaalt, bepaalt in dit geval 
niet. Uitkomst van het onderzoek: Deze regel zorgt 
ervoor dat in sommige gemeenten de kosten fors uit de 
hand lopen. 
 
Nu is het niet verkeerd dat jeugdzorg naar de 
gemeenten is gegaan, maar de wijze waarop wel. In 
gezamenlijke actie kunnen gemeenten daar iets aan 
doen misschien, maar het dreigt echter ook dat als deze 
situatie blijft de gemeente zal moeten bezuinigen op 
andere posten. Uiteindelijk komt het toch weer neer op 
verdelen van geld.  
 

Daarnaast zou een sociaaldomeinraad in de gemeente 
hulp kunnen bieden bij deze problematiek. Helaas heeft 
het huidige college er voor gekozen een dergelijke raad 
niet in te stellen. 
 
Ik ben benieuwd of mijn voorspellingen uitkomen en of 
het landelijk onderzoek derhalve vrijwel overbodig is. 
 
Tot zover, 
 
Pieter Terlouw 
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Aan het woord: Verone Meengs-de Vries,    
kandidaat-statenlid GroenLinks Overijssel 
 
  Geen kerncentrale en kernafvalopslag  
  in Overijssel:  
  kernenergie is niet de oplossing. 
 
  Op 17 november 2018 heb ik, op  
  uitnodiging van Hofstreek fm Politiek, 
het standpunt van GroenLinks ten aanzien van 
kernenergie in een radio-interview toegelicht. 
 
Kernenergie is terug op de agenda. Ingebracht door 
voorstanders die vrezen dat de klimaatdoelstellingen - 
49% minder uitstoot van broeikasgassen in 2030 - 
zonder deze vorm van energie niet gehaald zullen 
worden, ongeacht de risico’s. Deze ‘oplossing’ biedt 
geen antwoord op het energievraagstuk op de korte 
termijn of voor de energiebehoefte van de generaties 
na ons.  
 
Wat is het standpunt van GroenLinks ten aanzien van 
kernenergie? Kort en duidelijk: 
Géén kerncentrale en géén kernafvalopslag in 
Overijssel, géén kernenergie in de energiemix. 
 
Kernenergie heeft voordelen. Het levert een hogere 
stroomproductie en heeft een zeer lage CO2 uitstoot. 
Een kerncentrale biedt energie bij grijs, windstil weer en 
de energiekosten zijn uiteindelijk lager. De grondstof 
uranium is goedkoop en voldoende aanwezig.  
 
Deze voordelen wegen echter niet op tegen de nadelen. 
Kernenergie is geen lange termijnoplossing, de 
voorraad uranium is grondstof voor circa 100 jaar. Het 
bouwen van een kerncentrale is zeer kostbaar en duurt 
erg lang. Een kerncentrale komt dus voor het klimaat te 
laat. De exploitatie van een nieuwe centrale is bij de 
huidige stroomprijs verliesgevend. Daarbij vraagt 
nucleaire energie om langdurige staatsteun. En dan 
hebben we het nog niet eens gehad over het afval. Het 
sloopafval, de uraniumwinning en het afval na 
kernenergieopwekking is radioactief. Voor de opslag 
van de enorme berg vaten radioactief en hoog-
radioactief kernafval is nog steeds geen oplossing. De 
kans op een nucleaire ramp is weliswaar klein maar de 
gevolgen zijn desastreus.  
 
GroenLinks wil dus géén kerncentrale of opslag van 
kernafval in Overijssel. Kernenergie is geen oplossing, 
ook niet als onderdeel van de energiemix! 
 
 

GroenLinks wil investeren in duurzame, schone, 
betrouwbare en betaalbare vormen van energie uit zon, 
water en wind. GroenLinks wil investeren in 
ontwikkeling van de opslag van deze energie. We willen 
een Europees elektriciteitsnetwerk waarin stroom altijd 
beschikbaar is.  
 
Een grote zorg heb ik over ons almaar toenemende 
behoefte aan energie. Transitie naar duurzame energie 
is noodzakelijk, maar dat moet hand-in-hand gaan met 
het verminderen van onze energiehonger.  
 
Dat vraag om verandering van denken, behoeften en 
gedrag. Van overheden, bedrijven, organisaties en 
burgers. Anders blijven we achter de feiten aanlopen. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Verone Meengs-de Vries 
 

 
 
 
Het interview bij Hofstreek fm Politiek op zaterdag 17 
november 2018, over het standpunt van GroenLinks 
ten aanzien van kernenergie, is te beluisteren via: 
http://www.hofstreek.nl/hvt-nieuws/ 
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Provinciale Statenverkiezingen 2019 
Op 20 maart 2019 zijn de Provinciale Staten-
verkiezingen. Tijdens de Provinciale Leden Vergadering 
op 3 november jl. hebben de leden de kandidatenlijst 
en het verkiezingsprogram vastgesteld. 
   

 
 
Kandidaat – Statenlid Verone Meengs-de Vries 
De reden dat ik mij heb aangemeld als kandidaat is dat 
ik wil dat de provincie Overijssel een prettige plek blijft 
om in te wonen, werken en recreëren. Dat de natuur 
niet ondergeschikt blijft aan de  economie en mens, 
maar juist andersom. Het wordt tijd dat we beseffen 
onderdeel en afhankelijk te zijn van de  natuur. 
Dat we onze ecologische voetafdruk drastisch moeten 
verkleinen. Dat we maatregelen moeten nemen die 
onze provincie klimaatproof maken. Dat is mijn grootste 
drijfveer. 
 
Daarnaast wil ik dat steden, plaatsen, dorpen, kernen 
en het platteland door vergroening, verbeterde 
voorzieningen en ondernemerschap leefbaar blijven of 
beter leefbaar worden. Ik wil geen verdere uitholling 
van de verzorgingsstaat en ik wil vernieuwing van 
sociaal- democratische idealen ten aanzien van werk, 
inkomen, onderwijs, cultuur, zorg en welzijn. 
 

 
 
Tijdens en na mijn studie Personeel en Arbeid ben ik 
werkzaam geweest bij de semi-overheid en gemeenten 
op de afdelingen Onderwijs, Sociale Zaken en Werk. In 
mijn vrije tijd was en ben ik politiek actief, voornamelijk 
in bestuursfuncties. Opereren in een ambtelijk en 
politiek-bestuurlijke omgeving is mij dus niet onbekend. 
Evenals de provincie. Ik heb op verschillende plekken in 
Overijssel gewoond, gestudeerd, gewerkt en 
gerecreëerd. Zowel in steden als op het platteland in de 
Kop, Salland en Twente.  

Belangrijk vind ik dat Overijssel blijft beschikken over: 
sterke economische centra, werkgelegenheid, innovatie 
en ondernemerschap; een prachtig landelijk gebied met  
een sterke agrarische sector; toegankelijk onderwijs en 
zorg; onderlinge verbondenheid door een goede 
infrastructuur; aanbod van sociale, sportieve, culturele 
en welzijnsactiviteiten; landschappen met afwisselende  
en verbonden natuurgebieden; sociale samenhang en 
goede voorzieningen in onze leef- en woongebieden. 
https://www.linkedin.com/in/veronemeengsdevries/ 
 
Kandidatenlijst 
 

 
 
De top-13-kandidaten voor de Provinciale 
Statenverkiezingen van 20 maart 2019.  
vlnr staande: Mathilde Tempelman, Stefan Nijhuis, Rob 
Klein Bleumink, Robert Jansen, Douwe Bouma, Claudi 
Groot Koerkamp, Vincent Wever, Verone Meengs - de 
Vries. vlnr zittend: Lucas Brinkhuis, Manouska Molema 
(lijsttrekker), Kees Slingerland Afwezig: Anja en Fred. 
Fotograaf: Agnes Booijink 
 
Kandidatenlijst GroenLinks Overijssel: 
https://overijssel.groenlinks.nl/nieuws/kandidatenlijst-
groenlinks-overijssel-vastgesteld-nieuwe-lijsttrekker-
dorpen-en-steden 
 
Standpunten GroenLinks Overijssel: 
https://overijssel.groenlinks.nl/standpunten 
 

 
 
 
 
 

https://www.linkedin.com/in/veronemeengsdevries/
https://overijssel.groenlinks.nl/nieuws/kandidatenlijst-groenlinks-overijssel-vastgesteld-nieuwe-lijsttrekker-dorpen-en-steden
https://overijssel.groenlinks.nl/nieuws/kandidatenlijst-groenlinks-overijssel-vastgesteld-nieuwe-lijsttrekker-dorpen-en-steden
https://overijssel.groenlinks.nl/nieuws/kandidatenlijst-groenlinks-overijssel-vastgesteld-nieuwe-lijsttrekker-dorpen-en-steden
https://overijssel.groenlinks.nl/standpunten
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Algemene Leden Vergadering 
 
Op woensdag 12 december is de tweede Algemene 
Leden Vergadering van dit jaar.  
De vergadering vindt plaats op het Gemeentehuis in 
kamer 1.45 en start om 19.00 uur.  
 
Op de agenda staan de volgende onderwerpen: 

 Jaarverslag 2018 

 Werkplan 2019 

 Begroting 2019 

 Installatie van de kascontrolecommissie  

 Afdelingsreglement  

 Vacante bestuursfuncties 
 

Na de vergadering is er gelegenheid voor een 
Kerstborrel om het jaar gezamenlijk af te sluiten. Deze 
vindt plaats in de Foyer van De Reggehof om 20.30 uur. 
U bent van harte uitgenodigd! 
 
 
                                                                                                                         
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                                           

Fractie en Bestuur                                                         

wensen u een fijne decembermaand toe! 


